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 »آرمان ملی« تحولات پیرامون توافق هسته ای 
را بررسی می کند
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»آرمان ملی«  چالش های طرح انبوه سازی دولت سیزدهم را بررسی کرد 

واگذاریزمینبهمردم،مسکنیاراهحل؟
        رئیس جمهور  در بازدید از وزارت راه وشهرسازی به دستگاه های دولتی تا پایان شهریور فرصت داد 

که زمین های خود را در اختیار  مردم بگذارند 

پخش اعترافات سپیده رشنو در برنامه 30: 20 سیما چه سودی داشت؟

پاس گل به شبکه های ماهواره ای
آرمان ملی : باز هم صداوسیما و باز هم پخش اعترافات! بعد از ماجرای جنجال اتوبوس 
بی آرتی، ویدئوی یکــی از دخترانی که در اتوبوس با رایحه ربیعی درگیر شــده بود از 
صداوسیما منتشر شد که حواشی بسیاری به همراه داشت. شنبه هم اعترافات سپیده 
رشنو از اخبار 30: 20 پخش شــد.  در  این گزارش گفته می شود که برخلاف آنچه در 
برخی منابع عنوان شده، نه سپیده رشــنو یک هنرمند و نه زن آمر معروف فرزند یک 
نظامی است. سپیده رشنو در این گزارش می گوید که پس از اتفاق اتوبوس، ویدئوی آن را 

برای مسیح علی نژاد ارسال کرد که تشویق او را در ....

صفحه 11

یـادداشــت2

همین صفحه

علی بیگدلی
استاد دانشگاه 

در خیلی از سایت ها پیشنهاد آقای جوزف بورل که در 
روزنامه فایننشال تایمز منتشر شده منعکس شده ولی 
مهم ترین انتظار ایران این  بود که کل سپاه از تحریم رها 
شود  که به اینکه خاتم الانبیا از تحریم ها بیرون بیاید، تقلیل 
پیدا کرد که تا حدود زیادی با آن موافقت شد و گفتند 

موسسات وابسته ای که صرفا کار ...

پیشنهادبورلبهانتظاراتپاسخمیدهد؟

     عضو کمیسیون 
     امنیت ملی مجلس: 
     دور جدید مذاکرات به 
   زودی در وین برگزار می شود

معاون رئیس جمهور: 
طرحاحساندانشگامیمؤثردرمسیرعدالتآموزشیاست

مجلسوتشکلهایمردمنهاد پیشنهادبورلبهانتظاراتپاسخمیدهد؟بانامچراغ،روشنیاتفاقنمیافتد

آرمان ملی: معاون امور مجلس رئیس جمهور اجرای 
طرح »احسان دانش« را در نیل به عدالت آموزشی و تحت 
پوشش قرار دادن دانش آموزان مناطق محروم روستایی 
اقدامی ارزشمند و حائز اهمیت دانست و گفت: طرح 
»احسان دانش« نمونه ای از هم افزایی، هماهنگی و تقسیم 
کار بین دستگاه های مختلف است که مقام معظم رهبری 
همواره بر آن تاکید دارند.  سید محمد حسینی در آیین 
امضا و تبادل تفاهم نامه چهارجانبه اجرا و پشتیبانی 
طرح احسان دانش بین وزارت آموزش و پرورش، ستاد 
اجرای فرمان حضرت امام)ره( دانشگاه صنعتی شیراز و 
کانون دانش آموختگان دانشگاه امام صادق)ع(، عدالت 
را موضوع محوری و آرمانی جمهوری اسلامی دانست 
و با اشاره به تاکید مقام معظم رهبری در بیانیه گام 
دوم انقلاب اسلامی بر ضرورت تقویت اجرای عدالت 
در بخش های مختلف، گفت: تاسیس جهاد سازندگی 
بلافاصله پس از پیروزی انقلاب اسلامی با فرمان امام راحل 
حرکتی ارزنده برای رفع محرومیت و رسیدگی به مناطق 
محروم و روستایی و در راستای عدالت گستری بود و 
جهاد سازندگی در کنار عمران و آبادانی به فعالیت های 
فرهنگی نیز توجه خاص داشت. معاون رئیس جمهور 
با تجلیل از مشارکت و حمایت ستاد اجرایی فرمان امام 
از اجرای طرح احسان دانش گفت: ستاد اجرایی در کنار 

کمک های مادی که انجام می دهد، مسئولیت هایی هم 
در بخش فرهنگی و آموزشی از جمله ساخت مدارس و 
مساجد در سراسر کشور دارد و طرح احسان دانش پیوست 
فرهنگی مناسبی برای اقدامات عمرانی و زیرساختی است. 
حسینی اجرای طرح احسان دانش را گامی در مسیر عدالت 
آموزشی توصیف کرد و اظهار داشت: با اجرای این طرح 
دانش آموزان مستعد مناطق محروم از نعمت یادگیری 
از معلمان زبده و منابع ارزنده برخوردار می شوند و این 
حرکت جهادی در کاهش شکاف و فاصله در حوزه تعلیم 
و تربیت موثر و مفید است. معاون پارلمانی رئیس جمهور 
گفت: در دوره کرونا آموزش مجازی با جدیت بیشتری 
مورد توجه قرار گرفت و زیرساخت های خوبی فراهم شد 
که می توان با برطرف کردن نقاط ضعف، اقدامات خوبی 
در جهت تقویت و ارتقای آموزش دانش آموزان مناطق 
مختلف کشور انجام داد. معاون رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: طرح احسان دانش نمونه ای از هم افزایی، هماهنگی و 
تقسیم کار بین دستگاه های مختلف است که مقام معظم 
رهبری همواره بر آن تاکید دارند و مطمئنا این کار در 
ارتقای کیفیت آموزشی کشور، در شرایط عادی و شرایطی 
که امکان آموزش حضوی نباشد، موثر است و امیدواریم به 
فضل الهی جمعیت مورد نظر بالغ بر سه میلیون دانش آموز 

را در مراحل پنج گانه در طی سه سال در بر بگیرد. 

روز سه شنبه )سوم مردادماه( فراکسیون تشکل های 
مردم نهاد که ریاستش با خانم دکتر الهیان است حدود 
50 نفر از مدیران تشکل های شناخته شده را به مجلس 
دعوت کرد تا مسائل موسسه ها از زبان مدیران شان مطرح 
شود و مورد بررسی قرار گیرد. در ابتدای جلسه خانم 
الهیان اظهار کرد که تشکل ها فاقد قانون مصوب مجلس 
هستند، در سال ۱3۹0برای تصویب قانون تشکل ها 
اقداماتی انجام شد ولی به نتیجه نرسید و رها شد. اکنون 
دو پیش نویس قانون یکی توسط مرکز پژوهش های 
مجلس و دیگری توسط فراکسیون تشکل های مردم نهاد 
تهیه شده است لیکن تا انجام فرایندهای قانونی و 
تبدیل شدن به قانون مصوب مجلس خیلی کار دارد و 
امیدو اریم در این مجلس به نتیجه برسد و عنوان کرد که 
ما می خواهیم صدای تشکل ها را به مسئولان برسانیم. از 
منظر تشکل ها اینکه دو پیش نویس قانون همزمان باهم 
تهیه و ارائه شده نشانه اهمیت موضوع یا امری طبیعی 
است، بحث دیگریست. با این حال امیدواریم سریع تر 
تشکل ها صاحب قانون شوند. در ادامه جلسه دکتر 
عباسی، رئیس سازمان اموراجتماعی کشور به ضرورت 
بهره گیری از توان تشکل های مردمی برای ساماندهی 
آسیب های اجتماعی اشاره کرد و دکتر رادان، معاون 
مشارکت های اجتماعی یادآور شد که تشکل ها خط 
تعالی رشد اجتماعی هستند و گفت ما سیستم و سامانه 
نداشتیم و فرایند صدور مجوز تاسیس و تایید خیلی کند 
بود اما اکنون ظرف ۱0 روز انجام می شود. وقتی نوبت 
به مدیران تشکل ها رسید، نکاتی از جمله وابسته بودن 
توسعه پایدار کشور به حضور و مشارکت تشکل های 
مردمی، ارتقای جایگاه موسسه ها و اعتماد عمومی به 
آنان، فرهنگ سازی کار خیر و خیرسازی از دوران کودکی 
به شکلی که هریک از افراد جمعیت کشور تبدیل به 
یک نیکوکار شود، ضرورت تدوین سند ملی مشارکت 
اجتماعی، ضرورت اخذ نظرات تشکل ها و مشورت با آنان 
به عنوان بازوی اجرایی دولت در پیشبرد امور اجتماعی 
مورد تاکید قرار گرفت. تشکل ها شامل موسسه های 
خیریه، بنیاد های مردمی، مراکز خدمت رسانی نیکوکاری، 
گروه های دوستدار طبیعت و محیط زیست، انجمن های 
حامی حیوانات و شبکه های تخصصی با موضوعات خاص 
و امثال آن را شامل می شود که مجوز فعالیت و نظارت 
بر آنها توسط یکی از چند دستگاه از جمله وزارت کشور، 
بهزیستی، نیروی انتظامی و غیره داده می شود لذا یکی از 
انتظارات از قانون تشکل های مردمی، تعیین یک متولی 
واحد با تشکیلات و امکانات کافی برای کشور است. در 
شرایطی که گفته می شود در کشور حدود ۷0هزار سمن 
و موسسه خیریه وجود دارد اما در واقع ما آمار دقیقی از 
آخرین موسسه های فعال که هر یک در چه موضوعی و 
در کدام استان و شهرستان درحال فعالیت هستند در 
اختیار نداریم که برای کشور قابل قبول نیست و باید برای 

اصلاح آن کاری کرد. 

دولت برای ساخت مسکن ابتدا باید اطلاعات اولیه وضعیت 
مسکن کشور، میزان واحدهای مسکونی موجود و همچنین 
میزان نیازها را داشته باشد و مورد بررسی قرار دهد. مرکز آمار 
کشور اعلام کرده نزدیک 2۷ میلیون خانوار در کشور زندگی 
می کنند که از این تعداد یک چهارم آنها مستاجر هستند 
که این تعداد در شهرهای بزرگ مثل تهران، مشهد، تبریز و 
اصفهان بیشتر است. از طرفی رئیس جمهور قبل از انتخابات به 
مردم قول ساخت سالانه یک میلیون واحد مسکونی را دادند 
درحالی که مشاورین شان باید اطلاعات کارشناسی شده  تری 
در اختیارشان می گذاشتند و محاسبات دقیق امکانات و مصالح 
ساختمانی در کشور را برآورد می کردند. اینکه برای ساخت 
یک مسکن چه مقدار آهن، میلگرد، سیمان، آجر و سرامیک 
و... لازم است. اما ظاهرا محاسبه صورت نگرفته است. بنابراین 
رئیس جمهور باید یکسال پیش با دستگاه های دولتی اتمام 
حجت می کرد که اراضی خود را در اختیار بگذارند. اینکه حالا 
دنبال زمین راه افتادند مصداق سالی که نکوست از بهارش 
پیداست و از این طریق اتفاق خاصی در این حوزه نخواهد 
افتاد. لذا همین روند قبلی صدور یکصدهزار پروانه ساختمانی 
بهتر به نظر می رسد درحالی که سال ۱400 فقط ۱0هزار 
پروانه ساخت صادر شده یعنی میزان ساخت و ساز مسکن به 
یک دهم کاهش پیدا کرده و امسال شش و نیم درصد کمتر از 
سال گذشته بوده است. زمین برای ساخت مهیا نیست، آهن 
آلات موجود در کشور احتمالا جوابگو نخواهد بود و این سوال 
مطرح است که از کجا و با چه ارزی قرار است وارد شود؟ از 
دولتمردان با وجود این همه کارشناس که در اختیار دارند، 
انتظار می رود وقتی قولی می دهند همه جوانب را بررسی کنند 
که امکان پذیر هست یا نیست. از طرفی این سوال مطرح است 
که اگر دستگاه های دولتی از ارائه زمین امتناع کنند، ناظری 
هست که از فردا سراغ دستگاه های دولتی برود تا در صورتی 
که زمین در اختیار نگذارند مواخذه قرار دهد. از طرفی اگر 
همه مسائل حل شود و زمین مهیا شود، تکلیف منابع مالی 
چه می شود و آیا در بودجه پیش بینی شده؟ واقعیت این است 
که آرزو داریم دولت موفق شود. در خرداد امسال تورم نقطه 
به نقطه بخش خوراکی به 80 درصد رسید. اولتیماتوم امروز 
دولت باید سال گذشته داده می شد و وعده ما سال آینده که 

ببینیم یک میلیون واحد مسکونی ساخته شده یا نه؟

در خیلی از سایت ها پیشنهاد آقای جوزف بورل که در روزنامه 
فایننشال تایمز منتشر شده منعکس شده ولی مهم ترین انتظار 
ایران این  بود که کل سپاه از تحریم رها شود  که به اینکه خاتم 
الانبیا از تحریم ها بیرون بیاید، تقلیل پیدا کرد که تا حدود زیادی 
با آن موافقت شد و گفتند موسسات وابسته ای که صرفا کار 
تجاری انجام می دهند از تحریم ها رها شوند و ایران هم شاید با آن 
موافقت کرده است. نکته باقی مانده مساله تضمین است که بارها 
گفته ام پدیده ای به نام تضمین در نظام سیاسی آمریکا نداریم که 
رئیس جمهور وقت تضمین دهد مذاکراتی که انجام می شود برای 
همیشه بادوام خواهد بود؛ با توجه به اینکه برجام یک قرارداد 
نیست. این اشتباهی است که بعضا صورت می گیرد درحالی که 
برجام یک قرارداد نیست و یک موافقتنامه بین ما و آمریکاست 
و چون قرارداد نیست و اگر قرارداد باشد باید به امضای کنگره 
برسد مخصوصا اگر بار مالی داشته باشد بنابراین یک موافقتی بین 
رئیس جمهور وقت و هر دولت دیگری است. حال اگر دولت بعدی 
بیاید و تشخیص دهد که این موافقتنامه به منافع ملی آمریکا ضرر و 
زیان می زند، می تواند آن را لغو کند. از این رو هیچ رئیس جمهوری 
در آمریکا حق ندارد در زمان حیات خودش یک موافقتنامه را برای 
همیشه مصون از سقوط و لغو کند و چنین اجازه ای را ندارد. بنابراین 
یکی از مسائلی که بین ما و آمریکا بر سر برجام وجود دارد این است 
که دولت ایران اصرار دارد که برجام تبدیل به قرارداد شود و کنگره 
تصویب کند تا رئیس جمهور بعدی نتواند آن را لغو کند. اما با توجه 
به شرایط کنونی آمریکا و همچنین بایدن که سطح محبوبیتش 
روز به روز دارد کاهش پیدا می کند احتمال اینکه جمهوریخواهان 
به پیروزی برسند، زیاد می شود و طبیعتا جمهوریخواهان با این 
موافقتنامه موافق نخواهند بود و نتیجه اش این خواهد شد که به هم 
خواهد خورد. بنابراین گیر سر مساله تضمین است و ایران هم در 
مورد حق دارد ولی اینکه الان بخواهیم همه مشکلات را حل کند، 
میسر نیست. از طرف دیگر نکته ای که آقای بورل هم اضافه کرده 
بود این است که مذاکرات با ایران بر سر  مسائل منطقه  ای ادامه پیدا 
کند و موضوع کنترل موشکی نیز مطرح است که به برجام پلاس 
هم شهرت پیدا کرده. اما ایران با هیچکدام از این موارد موافقت 
نکرده است و در زمان اوباما هم دنبال همین بودند که با ایران 
موافقتنامه ای را امضا کنند و بعد از آن مذاکرات را بر سر همین 
مسائل ادامه دهند. اگر به یاد داشته باشید آقای روحانی هم طی 
سخنانی به اینکه بعد از این برجام به دنبال برجام 2 و 3 هستیم 
اشاره کرده بود که با مخالفت مواجه شد. اکنون که اروپایی ها خیلی 
دارند فشار می آورند و این فشار از طرف فرانسه مخصوصا با عنوان 
اینکه رئیس دوره ای اتحادیه اروپاست از طریق آقای جوزف بورل 
مطرح شده است. به دلیل اینکه در آینده ای نزدیک با شروع فصل 
سرما نیاز به انرژی بیشتری دارند و چون ایران به این موضوع واقف 
است از این رو مانور سنگینی می دهد تا اروپا با کمبود انرژی مواجه 
شده و به ناچار نفت و گاز از ایران بخرد و آنجاست که می تواند 
انتظارات بیشتری داشته باشد. برجام یک مقدار زیادی دچار 
پیچیدگی شده که از سال 20۱5 هیچوقت این همه انحراف در 
برجام وجود نداشته. البته روس ها روی این قضیه تاثیر گذاشته اند. 
درحقیقت موضوعات به هم پیچیده شده، از این رو شاید خیلی 

امیدواری به حل مساله برجام وجود نداشته باشد. 

علی بیگدلی
استاد دانشگاه 

»سرداربیسر«بهوطنبازگشت

درگیرینیروهایمرزبانیایرانباطالبان

آرمان ملی: پیکر سردار شهید »عبدا... اسکندری« 
که به دست نیروهای تکفیری سرش از تن جدا شده 
بود، پس از سال ها همراه چند شهید مدافع حرم دیگر به 
وطن بازگشت. روابط عمومی کل سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در اطلاعیه ای اعلام کرد:  با عرض تسلیت و 
تعزیت فرارسیدن ماه محرم و ایام سوگواری سید و سالار 
شهیدان حضرت اباعبدا... الحسین علیه السلام، به آگاهی 
ملت شهیدپرور و عاشورایی ایران اسلامی می رساند؛ در 
راستای پیگیری دستور سردار سرافراز سپاه اسلام، شهید 
حاج قاسم سلیمانی مبنی بر پیگیری ویژه مفقودین 
محور خان طومان، با عنایات الهی و تلاش های مستمر 
و شبانه روزی گروه تفحص، هویت پیکر مطهر پنج 
شهید مدافع حرم از استان های مازندران، البرز و فارس 
با نام های سردار شهید »عبدا... اسکندری«، سردار شهید 

»رحیم کابلی«، شهید والامقام »مصطفی تاش موسی«، 
شهید والامقام »محمدامین کریمیان« و شهید والامقام 
»عباس آسمیه«، از طریق تطبیق نمونه DNA در 
مرکز ژنتیک سپاه شناسایی و تأیید گردید و پیکرهای 
مطهر این شهدای والامقام به میهن اسلامی بازگشت. 
بنابر اعلام روابط عمومی کل سپاه، پیکرهای مطهر این 
شهدای والامقام برای طواف و زیارت حرم مطهر امام 
رضا علیه السلام عازم مشهد مقدس خواهد شد و پس 
از طواف ضریح مقدس امام هشتم توسط خادمان آستان 
مقدس رضوی، به زادگاه خویش رهسپار خواهند شد تا 
با رعایت دستورالعمل های بهداشتی ستاد ملی مقابله با 
کرونا تشییع و خاکسپاری شوند. آیین های وداع، تشییع 
و خاکسپاری پیکرهای مطهر شهدا متعاقبا اطلاع رسانی 

خواهد شد. 

آرمان ملی: درگیری مرزی بین نیروهای 
مرزبانی کشورمان با برخی نیروهای طالبان 
در منطقه مرزی هیرمند )نزدیک شهر 
این  دوست محمد( رخ داده است. در 
درگیری ها نیروهای طالبان گلوله هایی 
شهر  شرقی  حاشیه  منازل  سمت  به 
دوست محمد شلیک کرده اند و حجم آتش 
بین دو طرف برای دقایقی تشدید شده است. 
برخی منابع افغانستانی مدعی شده اند که در 
این درگیری یک نفر از طالبان کشته شده 
و یک تن دیگر زخمی  شده  است که منابع 

مستقل چنین موضوعی را تاکنون تایید 
نکرده اند. برخی اخبار رسیده به تسنیم 
حاکی ا ست که این درگیری بعد از تلاش 
برخی نیروهای طالبان برای افراشتن پرچم 
طالبان در منطقه ای که خاک افغانستان 
حاضر  حال  در  است.  داده  رخ  نبوده 
درگیری ها متوقف شده است. عدم رعایت 
خط مرزی ایران توسط نیروهای طالبان باز 
هم باعث درگیری شد پیگیری های تسنیم 

درباره جزئیات چرایی درگیری ساعتی پیش 
نیروهای مرزبانی ایران با طالبان حاکی ست 
که این رویداد بار دیگر به دلیل عدم مراعات 
خط مرزی ایران و افغانستان توسط نیروهای 
طالبان رخ داده است. طی سال های گذشته 
در منطقه »شغالک« از توابع بخش مرکزی 
شهرستان هیرمند در استان سیستان و 
بلوچستان، در داخل خاک کشورمان و در 
چند صدمتری مرز با افغانستان دیوارهایی 

برای مقابله با قاچاقچیان و اشرار احداث 
شده است، اما همچنانکه چند ماه پیش 
نیروهای طالبان با عدم رعایت این خط 
مرزی باعث درگیری شده بودند، این بار نیز 
با تجاوز به این منطقه منجر به تبادل آتش 
شده اند. نیروهای طالبان با درک غلط از خط 
مرزی تصور می کنند دیوار احداث شده، مرز 
بین ایران و افغانستان است حال آنکه چنین 
نیست و طی ماه های گذشته نیز مسئولان 
مرزبانی ایرانی سعی کرده اند آنان را نسبت 

به موضوع توجیه کنند.

نبی اله عشقی ثانی
تحلیلگر مسائل اجتماعی

محمدرضا خباز
نماینده ادوار مجلس

 احمد توکلی در نامه به رئیس جمهور: 

مصوبهکنکورشکافاجتماعی
راافزایشمیدهد

چالش های مصوبه کنکوری شورای عالی 
انقلاب فرهنگی ادامه دارد

آرمان ملی: 25 تیر بود که مصوبه کنکوری شــورای 
عالی انقلاب فرهنگی ابلاغ شد. طبق مصوبات شورای 
عالی انقــلاب فرهنگی در خصوص کنکور سراســری 
سال ۱402، 40 درصد رتبه بر اساس سابقه تحصیلی 
سال دوازدهم بر مبنای ۱0 درسی است که آزمون آن 
به شکل استاندارد کشوری برگزار می گردد و تنها ۶0 
درصد رتبه بر مبنای آزمون سراســری اســت. برخی 
تغییرات کنکور ۱402 تنها در ظاهر مناســب است و 
برخی هم معتقدند تغییــرات کنکور ۱402 روند ورود 
به دانشگاه را دشوار می سازد. روز گذشته احمد توکلی 
رئیس هیات مدیره دیده بان شفافیت و عدالت با ارسال ...

صفحه 4

 در پاسخ وزارت نفت به گزارش 
»دور زدن ایران به سبک روسیه«  مطرح شد؛ 
همکاری نفتی ایران و روسیه 
افقی روشن و رو به توسعه دارد

صفحه 9

صفحه 3

شوک بورل برای 
احیای برجام 
کافی است؟

صفحه 11

یـادداشــت 1

همین صفحه

محمدرضا خباز
نماینده ادوار مجلس

دولت برای ساخت مسکن ابتدا باید اطلاعات اولیه 
وضعیت مسکن کشور، میزان واحدهای مسکونی موجود 
و همچنین میزان نیازها را داشته باشد و مورد بررسی قرار 
دهد. مرکز آمار کشور اعلام کرده نزدیک 2۷ میلیون خانوار 
در کشور زندگی می کنند که از این تعداد یک چهارم آنها 

مستاجر هستند که ...
صفحه 11

سخــن روز

صفحه 2

آقای رئیس جمهور در جلسه ای با اعضای ستاد امربه 
معروف و نهی از منکر اعلام کردند که »حجاب باید اجرا 
شود و ستاد امر به معروف و نهی از منکر به حاشیه ها 
و جوسازی ها توجه نکند، حجاب را که یک امر شرعی 
است در جامعه اجرا نمایند.« این سخنان امروز آقای 

رئیس جمهور در مرداد سال ۱40۱ ...

صادق زیباکلام
استاد دانشگاه 

بانامچراغ،روشنیاتفاقنمیافتد

حجابامروز؛حجابفردا

صفحات 6و7

سیدجلال ساداتیان در گفت وگو با »آرمان ملی«: سیدمحمد غرضی در گفت وگو با »آرمان ملی«:

قرارنیست
چرخرا
ازنوبسازیم

منافعملی
درتوازنباغرب
وشرقاست

 رئیسی از تجربه دولت های 
گذشته استفاده کند

     آمریکا و ایران 
   به احیای برجام نیاز دارند

ّ


